

《单词百科:particularity是什么意思?particularity怎么发音?particularity的解释和用法》

英语单词particularity是什么意思?particularity怎么读?particularity怎么发音?简答网为您整理了particularity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



particularity怎么读

particularity的读音:[pəˈtɪkjʊˈlærəti]

particularity的意思

1、n.特性;特征;细节;详情;准确;精确;个性;独特性;考究

particularity的相关词组

1、historical particularity 历史人格

- 2、main particularity 主要的特殊性;主要特征
- 3、project particularity 工程特殊性;项目特殊性
- 4、emotion particularity 情感特质, 情感的特殊性

particularity的近义词

- 1、accuracy n.精确 (性), 准确 (性);
- 2、carefulness n.仔细, 慎重;
- 3、characteristic n.特色;特点;品质;
- 4、difference n.差别, 差额;变化;分歧;
- 5、discrimination n.区别对待;鉴别力;区别;

particularity的反义词

- 1、generality n.概括性的话;一般性;大多数;

particularity的双语例句

- 1、He laid special stress on analysing the particularity of the contradiction.
他重点分析了这一矛盾的特殊性.
- 2、So, air distribution study of water station has its particularity and application value.
因此, 此类水电站的气流组织研究自然有其特殊性,也具有颇大的应用价值.
- 3、It is precisely in the particularity of contradiction that the universality of contradiction resides.
矛盾的普遍性即寓于矛盾的特殊性之中.
- 4、Clinical medicine has complexity and particularity and medical risks are impersonal.
医学具有复杂性和特殊性,医疗风险是客观存在的.
- 5、The diverge on modernity shows the complexity and particularity of the modernity

problem in our nation.

中国学者在现代性问题上的分歧,反映出中国现代性问题的复杂性和特殊性.

6、 In editing operation, he treated words, design and printed circuit with earnest and particularity and daintily.

在编辑业务方面,他对待文字工作、装帧设计和印制质量都认真、细致而讲究.

7、 The third chapter has introduced Friesland Company and the particularity of its OEM project.

第三章介绍菲仕兰公司的基本情况和OEM项目的特点以及菲仕兰项目的主要问题.

8、 the particularity of each human being

每个人的独特个性

9、 The matter of language distinction is the necessary product of genre particularity of Chinese drama.

本色问题是中国戏剧体式特质的必然产物.

10、 Because of the differences in sedimentary environment, the same sedimentary facies display generality and particularity.

相同的沉积相由于具体沉积环境的不同而体现出一般性及特殊性.

11、 GIS case has the character of diversity, particularity, historicity, dynamic , recurrence, complexity and visibility.

GIS案例具有多样性、特殊性、历史性、动态性、可反演性、复杂性和可视性等特点.

12、 What is lacking is an insight into the particularity of our societal system.

缺乏的正是对我们社会制度特殊性的洞察。

13、 What is lacking is an insight into the particularity of our societal system...

缺乏的正是对我们社会制度特殊性的洞察。

14、 Time inevitably glosses over the particularities of each situation.

时间不可避免地掩盖了每种境况的特殊之处。

15、To evaluate gas storage by combining particularity of long distance natural gas transporting pipeline.

结合天然气长输管道的特点,评价了储气库的经济性.

16、It has its particularity to construct and manage a construction project in foreign aid.

但对于援外工程项目的施工及监理,有其很强的特殊性.

17、Because of special material mode of production in different historical times, culture has its particularity.

不同的历史时代因其特殊的物质生产方式,
使其文化具有特殊的性质,这就是文化的时代性.

18、Objective : To Study Sensation seeking personality particularity with of painters with different painting kinds and styles.

目的: 探讨不同绘画种类和绘画风格美术工作者的感觉寻求人格特质倾向.

以上是简答网为您整理的particularity怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于particularity的用法、particularity的释义、particularity的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/particularity>